

Humanistiska föreningen

Styrelsemötesprotokoll #12

2023-05-25

Styrelseledamöter

Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
—	Sekreterare	
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	x
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	x
Claire Lindsay	Informationsansvarig	x
Irina Grön	Styrelseledamot	
Alexander Hallberg	Styrelseledamot	x

Övriga

Bengt Novén	Inspektör
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant



1

1. Mötets öppnande

Vice ordförande Anna Sjöström förklarar mötet öppnat kl 17:13

2. Justering av röstlängd

5 närvarande styrelseledamöter vid mötets början äger rösträtt, varav en deltar via zoom.

3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns

4. Val av mötessekreterare

Anna nominerar Kat Bergström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Kat Bergström till mötessekreterare.

5. Val av justerare tillika rösträknare

Oliviae Odenskiöld nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Oliviae Odenskiöld till justerare tillika rösträknare för mötet.

6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll bordläggs till nästa möte.

7. Adjungeringar

Loke Grönwall och Kat Bergström adjungeras in med närvaro- och yttranderätt.

8. Sekreterare

Anna är föredragande.

underskrift av inte ännu underskrivna protokoll är på gång i nuläget.

9. Presidiet

a. Beslutspunkt: Fyllnadsval styrelsen

Styrelsemötet beslutar

att välja Kat Bergström till ledamot i styrelsen med ansvar inom sekreterarämbetet för att sedan läggas fram som sekreterare på nästkommande föreningsmöte.

b. Rapport: Gula villan + kansli

Arbetet flyter på som vanligt, men det har varit en del oklarheter kring kansliets uppgifter. Presidiet kommer att kontakta kansliet angående uppgifter som inte utförts enligt riktlinjerna.

c. Beslutspunkt: Val av förtroendevald arkivarie

Styrelsemötet beslutar

att välja Tim Andersson till förtroendevald arkivarie för föreningen

 2

d. Rapport: Samarbetsavtalsförhandlingar

Oliviae berättar att HumFs tidigare beslut att inte ha med LäS i samarbetsavtalet presenterats på senaste förhandlingsmötet, något som inte tidigare framgått till andra samarbetsparter. Primära slitningspunkter är frågan om bristande samarbete, intrycket av att LäS är primärt intresserade av pengar, och oron för eventuell förlust av medlemmar.

Förslag som legat sedan tidigare för att släppa in LäS i samarbetet har varit modifieringar kring möjligheten att vara medlem i flera föreningar till reducerat pris, samt eventuellt ökade samarbeten mellan parterna i avtalet.

Loke från SUS berättar att möjligheten till gratis extramedlemskap i LäS inte skulle fungera med ambitionen om likabehandling mellan föreningarna i avtalet, men att däremot ett extra medlemskap till reducerat pris fortfarande skulle kunna bli möjligt.

Loke förklarar att LäS behövs i samarbetet, både för att hålla samman kåren och som villkor för förslag om gemensam personalpool samt gemensamma aktiviteter. Som förslag ska fler gemensamma aktiviteter hållas mellan föreningarna och en gemensam plattform ska etableras.

Loke Grönwall adjungeras ut 18:06

Paus kl 18:07

Mötet återupptas 18:40

Claire Lindsay adjungeras in i röstlängden 18:41

Röstlängden justeras till 6 röstberättigade närvarande, varav en via zoom

Efter vidare diskussion kommer styrelsen fram till följande kravförslag till morgondagens (26/5 2023) möte för avtalsförhandling:

- Bättre marknadsföring från SuS för alla föreningar i samarbetet
 - På hemsidan
 - På sociala medier (instagram, facebook etc):
 - Takeover-week
 - Presentera föreningarna på instagram (tre frågor och dyl.)
 - Delning av veckoscheman från alla föreningar
 - Dela allas föreningars sittningar
 - På expeditionen
- Krav på samarbete i rekrytering av medlemmar, där möjliga nya medlemmar informeras om alla föreningar.
- Fortsatt arbete för reducerat pris för dubbla medlemskap
- Förtydliga i avtalet hur samarbetet ser ut kring pubar

Styrelsemötet beslutar med 5 av 6 röster

att säga ja till att ha med LäS i samarbetet med ovanstående krav.

Paus 20:31

Mötet återupptas 21:03

Handwritten signatures and a circled number 3.

e. Inför extrainsatt föreningsmöte 29/5

Styrelsen diskuterar förberedelser inför föreningsmötet.

10. Skattmästeriet

a. Lägesrapport

Alexander Hallberg är föredragande.

Föreningen går plus för närvarande, och har just betalat en större skatteskuld sedan längre tillbaka. I nuläget har vi legat efter med betalningar men det kommer att lösa sig när Alexander kan ta sig an arbetet på riktigt.

Alexander tar upp möjligheten att beställa utökad tjänst från Fort Knox vilket skulle innebära en ökad kostnad där men mindre tid i anspråk från First Ledger som hanterar bokföringen och också är dyra. Tanken är att automatisera en del av processen för att hantera fakturor.

Kvitton och redovisning skulle bli mer detaljredovisade, vilket innebär mer arbete initialt, men också att allt blir samlat direkt.

Den stora vinsten är att föreningen bör slippa påminnelseavgifter på missade fakturor i framtiden. Vid varje betalning skulle också budgetuppföljning ske.

De som har företagskort skulle i det nya systemet redovisa via appen, medan de som gör privata utlägg skulle fortsätta sköta det på papper.

Styrelsemötet beslutar

att ge firmatecknarna i uppdrag att genomföra detta.

Oliviae rapporterar att två passerade uthyrningar ska faktureras, styrelsen kommer att arbeta vidare med detta.

11. HumF Klubbmästeri

a. Utvärdering tidigare pubar

i. Arts and Crafts pub 10/5

Inställd

ii. 70-tals pub 17/5

Puben blev av och gick bra, det var ont om folk men Lillevi tog in vänner som hjälpte till.

iii. Traffic light pub 24/5

Puben gick bra, det var mycket folk i början men blev det rätt lugnt mot kvällen. Alva som var ny i baren jobbade på bra. Vid ett tillfälle blev det tomt i baren vilket skapade problem, detta ska inte återupprepas.

b. Kommande pubar

Allmän fråga: föreningen bör be besökare lämna väskor i hallen för att undvika att alkohol tas med in i lokalen

i. Wednesday pub 31/5

Tema: Quiz & Brädspele

ii. Karaokepub 2/6

Kommer vara ersättning för löningspub, tillsammans med SoFa

c. Samarbete med shotluckan

En representant från Shotluckan har kontaktat HumF om att de eventuellt kan hålla i

studentpubar, klubbmästare kommer ta kontakten vidare för att utforska detta.

12. Programutskottet

a. HumHum

Slutspurten är igång, HumHum ska sjunga under kandidatcermonin där de får komma in gratis men betalar inköpspris för sitt glas med bubbel.

b. Bokcirkel

Sista mötet är avklarat, de hade det trevligt. Det är ännu inte klart om samma personer fortsätter med cirkeln till hösten, Olivia kommer att återkoppla om saken.

c. Författarmöte: Nguyen Phan Que Mai 5/6

Författarmötet kommer att sändas på projektor i gula villan, tio anmälningar har kommit in hittills. Anna kan komma och förbereda kl 16.00 och hjälpa till med projektorn.

13. Övermarskalksämberet

a. Utvärdering: Hasselbacken 18/5

Gick bra, var trevligt och god stämning men kunde absolut ha styrts upp bättre. Det var ett problem att ingen från styrelsen var där i början, vissa delar av kommunikationen var oklara och städningen i slutet sköttes inte perfekt. Bättre riktlinjer för detta ska tas fram i framtiden.

Efterfesten på villan var trevlig men det var oklart vilka som fick närvara och vad upplägget var. Men det blev väldigt fint i slutändan och de som kom uppskattade det. Överlag hade tydligare planering och ansvarsfördelning behövts.

b. Punschafton

Alla i styrelsen bör fylla i doodle! Punschafton behövs för att inviga eventuellt nya i uggleorden, men om detta inte är aktuellt kanske aftonen inte behöver hållas. Oavsett behöver styrelsen se över schemat.

c. Kandidatceremoni 4/6

Nio personer har anmält sig. Flera tal och hälsningar planerade, kören deltar (och betalar inköpspris för sin alkohol).

d. Datum hösten 2023

Anna lämnar landet, Kat kommer att jobba varannan helg. Styrelsen bör lägga ut ugglemiddagen i schemat snart, men detta bordläggs till nästa möte.

14. Informationsutskottet

a. Nyhetsbrev #5

Claire har påbörjat produktionen av nyhetsbrevet, lite tillbakablickar etc från terminen bör komma med. Detta ska ut den 31/5 - I brevet kan även medlemmar uppmuntras att komma till sista puben.

b. Hemsidan

Hemsidan existerar men fungerar inte riktigt som den ska. Det finns planer för framtiden på att se över hemsidan och göra den mer användbar.

15. Externuthyrningar

a. Arbeta på externuthyrningar maj/juni

26/5 personalbehov är fyllt

8/6 kriminologiska 2 personal 16:00-01:00

intresserade: Lillevi, Anna, kanske Ev
10/6 KRÄM sittning 4 personal 18:00-01:00
intresserade: Anna, Kat, Oliviae, kanske Ev
15/6 Hum områdeskansli - 16:00-21:00
intresserade: Lillevi, Anna, Erika, Oliviae

Paus 22:10

Mötet återupptas 22:14

b. SoFa inspark HT23

SoFa vill gärna hyra in sig på gula villan under insparksperioden, styrelsen har kommunicerat att de inte kan hyra allt för många dagar men att vissa dagar bör gå. SoFa har föreslagit ett antal datum, mötet godkänner att SoFa kan hyra den 24/8, och att dialog kan hållas om ytterligare samarbete.
HumFs insparksgrupp är fortfarande inte samlad, den ska utlysas igen.

16. Inbjudningar

a. Nylands nations sommarträff 15/7-16/7

Anna, Erika, Mimi och Oliviae är eventuellt intresserade. De som reser betalar sin egen resa.

17. Under mötet väckta frågor

- a. Har vi en handlingsplan för hur vi hanterar angel-shots? Förslag på ny handlingsplan för situationer där besökare behöver hjälp och stöd kan utarbetas framåt.
- b. Förslag på när vi ska skicka ut sommarhälsning? Nationaldagen 6e Juni föreslås.
- c. Oliviae tycker om alla jättejättemycket

18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 22:35

Justeras

Handwritten signatures and a circled number 6.

Löpnummer 20230012


Anna Sjöström
Vice ordförande


Kat Bergström
Mötessekreterare


Olivia Odenskiöld
Justerare